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1. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolójának elfogadása és önkormányzati 
rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról  

2. A szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása  

3. Fogorvosi praxis elidegenítése  

4. Bűnmegelőzési és Közbiztonsági Koncepció felülvizsgálata 

5. Egyebek 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 
a bizottság 4 tagja jelen van, így a bizottság határozatképes. Könczölné Bulyáki Mónika jelezte, hogy 
késni fog. Jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Kollár Sándor bizottsági tagot. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő a 
jegyzőkönyv hitelesít őről, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellensz avazattal és 0 
tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alább i határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 58/2016. (V. 17.)  
számú határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2016. május 17-én, 
kedden 08:00 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Kollár Sándor bizottsági tagot 
választja.  

- Muzsay Márta és Könyvesi Csaba bejöttek a terembe 8:01-kor. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: A bizottsági ülés meghívója és az előterjesztések 
kimentek. Tekintettel a vendégeinkre javaslom, hogy a Bűnmegelőzési és Közbiztonsági Koncepció 
felülvizsgálata napirendi pontot tárgyaljuk 1. napirendi pontként. Van-e esetleg más javaslat a 
napirendi pontokkal kapcsolatban? Ha nincsen, akkor, aki ezzel a módosítással elfogadja a napirendi 
pontokat, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő a 
napirendi pontokról, melyet a bizottság 4 igen szav azattal, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alább i határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 59/2016. (V. 17.)  
számú határozata a napirendi pontokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2016. május 17-én, 
kedden 08:00 órakor tartandó ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint: 

Napirendi pontok 

1. Bűnmegelőzési és Közbiztonsági Koncepció felülvizsgálata 
2. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolójának elfogadása és önkormányzati 

rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról  
3. A szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása  
4. Fogorvosi praxis elidegenítése  
5. Egyebek 

elfogadta. 

1. napirendi pont: B űnmegel őzési és Közbiztonsági Koncepció felülvizsgálata  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Ez a koncepció 2013-18-ig lett elkészítve. 
Először is szeretném Petra munkáját megköszönni, én egy kidolgozott anyagot kaptam, István 
köszönöm neked is, hogy rendelkezésre álltál. Szeretném felhívni a figyelmet a bűncselekmények 
számának alakulására, ez érezhető a településen is. 2010-hez képest 20%-os csökkenés mutatható ki 
az adatokból. Én javaslom, hogy menjünk végig a pontokon, az intézkedési terven, ez a 15. oldalon 
kezdődik. Az első pontunk az egymás iránti felelősség. Szeretném felhívni a figyelmet, hogy a 2013-as 
és 2014-es évhez képest meg lehet nézni, hogy mekkora változás jött létre egy-egy pontnál. A 2015-
ös évben ez már pozitívan értékelhető, eddig inkább csak célként volt kitűzve. Több társadalmi 
munkára jelentkező is van, pl. mint a buszmegállók felújításánál. A 2.2-ben a Helyi társadalmi 
szervezetek inaktivitása pontnál én úgy gondolom, hogy ez valamilyen szinten alakulóban van. A 
meghívottak között tudni kell, hogy a civil szervezetek is ott voltak, most se túl sok embert látunk azok 
közül, akik meg lettek hívva. Úgy érzem, hogy ez 2015-re sem igazán erősödött fel.  

Benedek Éva bizottsági tag:  Nekem lenne egy javaslatom, én azt gondolom, hogy a civil kerekasztal 
se váltotta be a hozzá fűzött reményeket. Lehet, hogy a civil szervezeteket fel kellene osztani egymás 
között és a képviselőknek közvetlen kapcsolatot létesíteni velük és a továbbiakban úgy haladni előre. 

Szabó István alpolgármester: A tavalyi évben én megkezdtem az egyeztetést, személyes 
találkozókat a civil szervezetekkel, nem azt mondom, hogy semmi nem valósult meg azokból, amiket a 
megbeszéléseken elfogadtunk, de nem is túl sok minden.  
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Ilyenekre gondolok, hogy önállóan maguktól készítsenek cikkeket a honlapra, hírmondóba, ez mai 
napig is döcögősen megy. Nem igazán tudom, hogy mi a megoldás, meg lehet ezt próbálni, ha a 
képviselők is úgy gondolják. 

Benedek Éva bizottsági tag:  Nem megoldható, hogy te tartsd mindenkivel a kapcsolatot. Lehetne 
úgy, hogy lapzártakor mindenki felveszi a civil szervezetével a kapcsolatot. Mindenkinek lenne két civil 
szervezete, akkor megoldható lenne a rendes kapcsolattartás. 

Szabó István alpolgármester: Én arra akartam célozni, hogy bármennyire is megvolt a 
kapcsolatfelvétel utána sem történt semmi igazán érdemleges. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Az utcabizalmi program elindulásakor nagyon 
lelkesek voltak az emberek, aztán ki-be lépkedtek a tagok. Mindenki mindent elvállalt, aztán vannak 
olyan területek, melyek teljesen ellaposodtak.  

Szabó István alpolgármester:  Nem tudom, hogy miért alakult ez ki, mindenki magát elszigetelve 
próbálja megoldani a saját problémáját. Így kialakul a településen 7-10 kis csoport, akik nem nyitnak 
egymás felé. Úgy gondolom, hogy ez egy nagyon lassú folyamat, amire eljutunk oda, hogy nyissunk 
egymás felé. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Én támogatom, hogy ezt az inaktivitást jó lenne 
egy kicsit fellendíteni, próbáljuk meg, keressük meg őket személyesen. Voltak olyan próbálkozásaink, 
amikor személyesen vettük fel a kapcsolatot az egyesületekkel, civil szervezetekkel, de nem történt 
semmi. 

Benedek Éva bizottsági tag:  Én javaslom, hogy folyamatos, személyes kapcsolattartás legyen a civil 
szervezetekkel a képviselőkön keresztül.  

Kollár Sándor bizottsági tag:  Ahogy István nekifutott ennek a történetnek, annál nagyobb 
érdeklődést nem fog hozni, végig futhatunk a civil szervezeteken, attól, hogy a horgászegyesülettel 
felvesszük a kapcsolatot, attól nem hiszem, hogy ebben lesz valami előrelépés. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: 2.2 4-es pontként ezt a javaslatot belerakhatom. 

- Könczölné Bulyáki Mónika bejött a terembe 8:15-kor. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  A rongálások, vandalizmus megakadályozása, a 
térfigyelő rendszerünk kiépült, bízunk benne, hogy a Gamesz keretein belül erre a problémára, még 
inkább megoldást tud kitalálni, Én úgy gondolom, hogy a térfigyelő rendszer kiépülése az azért egy 
nagy előrelépést jelent. Minőségéről én nem tudok nyilatkozni, azt ti jobban tudjátok, de gondolom, 
van értelme.  

Kmetty Károly polgármester:  Lehetne jobb is, ha jók a fényviszonyok, akkor teljesen rendben van, 
de ha sötétebb van, akkor nem úgy működik, ahogy mi elgondoltuk. Szeretnénk fejleszteni a 
rendszert. A kamera segítségével egy rongálásnak megtaláltuk a felelőseit, és a szülők vállalták is a 
kártérítést. 

Vikor István őrsparancsnok:  Egyeztettünk polgármester úrral ebben az ügyben és a következő ütem 
megvalósulásához le fogunk ülni és átbeszéljük azokat a frekventált helyeket, ahova szükséges 
kamerát tenni. Néhány helyen a minőségen is javítani kell, mert nem tudtuk beazonosítani a 
gépjárművet egy adott esetben. Szeretnénk ebben részt venni. Szerintem nyilvánosságra lehetne 
hozni azt, hogy a kamerarendszer mennyire hasznos volt bizonyos esetekben. 

Könyves Csaba polgár őrség: Én szeretném, kérni, hogy értesítsen minket az önkormányzat, ha 
valami történik. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  Én el se tudtam érni a polgárőrséget, de ez lehet, 
hogy azért volt, mert én rossz időpontban kerestem a polgárőrséget, szombaton vasárnap és én 
olyankor mindig Vikor Istvánt hívom. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Még egy dolgot szeretnék elmondani, nekünk mindig mindenkit 
értesítenünk kell, óriásiak felénk az elvárások. Szerintem először azt kellene elérnünk, hogy ha pl. egy 
tűzgyújtást lát egy polgárőr, akkor nem a közterület-felügyelőt hívja fel hétvégén, meg este, meg akár 
nap közben is, hanem odamegy és szól. Amennyiben a felszólítás után sem oltja el a tüzet a 
delikvens, na akkor lehet a közterület-felügyelőt hívni. A polgárőröknek van bizonyos cselekményekre 
jogosítványuk, nem kell mindig a közterület-felügyelőket hívogatni. Oda kell menni és szólni és, ha 
olyan intézkedést kell megvalósítani, amire a polgárőr nem jogosult, akkor kell hívni a közterület-
felügyelőket vagy a rendőrséget.  
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Könyves Csaba polgár őrség: Legtöbbször akkor hívom a közterület-felügyelőket, mikor nem 
vagyunk szolgálatban és mégis minket hívtak.  

Kmetty Károly polgármester:  A tűzgyújtással kapcsolatban, abban maradtunk, hogy lehet 
dokumentálni, hogy a felszólításra nem reagáltak, képet készíteni, jegyzőkönyvet írni, hogy mikor és 
hol történt. Erről beszéltünk, hogy ez megoldás lehet. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: A cél az, hogy megakadályozzuk a rongálást és 
a vandalizmust, ezt összefogva kell elérnünk, jelen kell lenni a városban, leginkább éjszaka történnek 
ezek az esetek, de van azért nappal is, fokozott ellenőrzést kell tartanunk. A 2.4-es pont a pályázati 
lehetőségek kihasználása, véleményem szerint a Hivatal munkatársai ezt folyamatosan figyelik, 
pályázunk mindenre, ami él és mozog. A 2.5-ös illegális szemétlerakások megakadályozása. A 
közterület-felügyelői státusz létre lett hozva, már ketten vannak, szerintem tőlük is nagy eredményeket 
várhatunk.  

Kmetty Károly polgármester:  Tény és való, hogy ekkora területen képtelenség elvárni, hogy csak 
ezzel a tevékenységgel szoruljon vissza az illegális hulladéklerakás. Magának a tettenérésnek a 
valószínűsége nagyon kicsi.  

Kollár Sándor bizottsági tag:  Szerintem lehet, hogy érdemes lenne létrehozni egy ügyeletes 
telefonszámot a közterület-felügyelőknek, hogy a lakosság mindig eltudja érni, azt, aki a rendes 
munkaidőn kívül, hétvégén szolgálatban van. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: 2.6-os pont a társadalmi kohézió erősítése, 
tavaly is voltak előadások, amit a közbiztonság és bűnmegelőzés keretein belül szerveztünk, főbb 
témája a drog prevenció volt. Én úgy gondolom, hogy az idei évben is lesz erre példa, van körzeti 
megbízottunk, aki előadásokat tart az iskolában a felső tagozatosok részére és tartja a kapcsolatot az 
iskola vezetésével. A 2.7 a közösségi tér, a tavalyi évben a nyitott iskolaudvar kialakítása megtörtént, 
szülők és pedagógusok segítségével nyitva volt az iskolaudvar. Különböző programokkal a gyermekek 
részére, és az iskolában és óvodában is kiépítésre került a kamerarendszer. 

Szabó István alpolgármester: A most megjelenő újságban felhívjuk erre a figyelmet, mert tavaly az 
volt a vélemény, hogy nem kaptak erről időben tájékoztatást. Az idén is szeretném megcsinálni, várom 
az időpontot, hogy ezt mikor lehet megcsinálni, talán most csak három hét lesz. Én felveszem a civil 
szervezetekkel a kapcsolatot, ugyanúgy, mint tavaly, megpróbálom bevonni őket. A kapunyitást és 
zárást meg kell oldani, illetve a mosdóhasználatot is meg kell beszélni, hogy milyen formában legyen. 
Akik ott voltak és igénybe vették, azok értékelték és jó kezdeményezésnek tartották. Szeretnénk ezt 
folytatni, kérnénk a polgárőrség segítségét vagy, hogy a közterület felügyelők nézzenek majd oda. A 
kamerarendszer működik, de nem is volt semmi probléma. A záró buli is nagyon sikeres volt, 
polgármester úrnak volt egy javaslata, hogy lehetne csinálni egy tábortüzes záróeseményt.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  2.8 áldozatsegítés, ezt vállalta a Veritas 
alapítvány a jogsegély szolgálat kialakítását és működtetését. Egy határidő volt szabva rá, ami 2015-
ben lejárt, nagyon nem volt eredménye, nem történt semmi. Mi javasolnánk ennek az intézkedésnek a 
törlését. 

Benedek Éva bizottsági tag:  Erre volt valami igény? 

Szabó István alpolgármester: Ezt az alapítvány kezdeményezte, ők ajánlották fel anno a segítséget, 
aztán semmi féle együttműködést nem mutattak. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  Nem vették fel a kapcsolatot velünk. 

Vikor István őrsparancsnok:  Amennyiben olyan bűncselekmény történik, akkor mi minden esetben 
megadjuk a segítségre szorulónak azoknak a civil szervezeteknek az elérhetőségeit, akik ezzel 
foglalkoznak országos szinten, hogy jogi segítséget adjanak. Mi tájékoztatót adunk át és ennek van 
egy külön nyomtatványa nálunk. Nem tudom, hogy ez az alapítvány mit szeretne vagy mire gondolt. 

Szabó István alpolgármester: Szerintem ők a jogi háttér megteremtésére gondoltak, hiszen 
jogászokról van szó. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  2.9. közbiztonsági és bűnmegelőzési célokra 
fordítandó források, a polgárőrségnek a személyi jövedelemadó 1% fel lehet ajánlani, ez a tavalyi 
évben 170.000 Ft volt.   

Benedek Éva bizottsági tag:  A pénzügyi alap nem valósult meg. 
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Szabó István alpolgármester:  Javasoltam anno, hogy egy pénzügyi alapot kellene létrehozni, ahova 
bárki bármennyi összeget befizethet, hogy a közbiztonságot támogassa. Gyors számításokat végezve 
éves szinten több millió Ft is lehetne ez az összeg, de erre voltak ellenvélemények. A Veritas 
felajánlotta, hogy a jogi hátterét ennek megvizsgálja, megtekinti. Nem történt semmi. Két évvel ezelőtt 
megkerestem újonnan az alapítvány vezetőjét, azt mondta, hogy ha nem kap önkormányzati 
támogatást, akkor nem fog ilyen munkát elvégezni. Ezek után úgy gondolom, hogy egy ilyet meg 
kellene próbálni létrehozni, csak ennek a jogi hátterét meg kellene vizsgálni valakinek, aki ennek a 
létrehozásában tudna segíteni. 

Benedek Éva bizottsági tag: Nem lehetne, hogy a polgárőrség nyit egy számlát és arra lehetne 
utalni a pénzt? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Amennyiben a polgárőrség nyit egy számlát, ahhoz nekünk nincs 
közünk, vagy az önkormányzat létrehoz egy alapot, olyat, mint pl. a környezetvédelmi alap. Meg kell 
nézni, hogy lehet ezt kivitelezni, a testületnek rendeletet kell az alapról alkotnia és akkor a rendeletben 
foglaltak alapján lehet felhasználni ezt az összeget.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én úgy gondolom, hogy a 3-as pontot változatlanul ki kellene venni, a 
lakosság egy része még az adót sem fizeti be. 

Benedek Éva bizottsági tag:  Akkor a 3-as pontot töröljük és a 2-es pontot új felelőssel és új 
határidővel adjuk meg. Ki lesz a felelőse? 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én elvállalom. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  A 2017-es költségvetés elfogadásáig.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: 2.10-es pont, az idős emberek megszólítása. 
Vikor István jelezte, hogy ezzel kapcsolatban szeretne néhány szót szólni. 

Vikor István őrsparancsnok:  Kapitány úrral egyeztettünk, ő szokott előadást tartani az idősebb 
embereknek, az lenne a kérésünk, hogy legyen egy ilyen szervezve. Nem tudom, hogy az 
önkormányzat szervezi az ilyet vagy valaki más. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  Ezeket maguknak szokták a nyugdíjas klubok 
megszervezni. 

Szabó István alpolgármester:  3 külön helyen szoktak gyűlni az idősebbek, a vezetőkkel fel kell venni 
a kapcsolatot. 

Kollár Sándor bizottsági tag:  Ez jó elindulás, de az a probléma, hogy azoknak az időseknek a 
megszólításáról lenne elsősorban szó, akik nem aktívak és az a nagyobbik része sajnos. A 
lakosságszámhoz viszonyítva csak a töredéke az a néhány aktív nyugdíjas, aki részt vesz ezeken a 
rendezvényeken. Egyéb forrásokon keresztül juthatnak el hozzájuk ezek az információk, ilyen pl. a 
Hírmondó vagy a szórólapos megoldás. Néhányan elmennek ezekre a rendezvényekre, de úgy 
gondolom, hogy ők a nyugdíjasok közül azok, akik nem annyira veszélyeztetettek, mert ők aktívak. 
Főként az egyedülálló, otthonülő, nem aktív idősek vannak veszélyeztetve. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Én javasolnám, hogy az idősek napja előtt kellene tartani egy fél 
órás előadást, hátha oda olyan idősek is elmennének, akik nem tagjai egyik nyugdíjasklubnak se. Ott 
sütemény van, műsor van, oda többen el szoktak menni. 

Vikor István őrsparancsnok:  Amennyiben erre kap a kapitány úr meghívót, biztosan szívesen 
elmenne előadást tartani az időseknek. A tavalyi év végén és már az idén is cikket, tájékoztatást 
jelentettünk meg ebben a témakörben.  

Szabó István alpolgármester:  Én nagyon üdvözlöm azt, hogy most egymás után kétszer is írtak a 
rendőrök az újságba, jó lenne ezt továbbiakban is fenntartani, hiszen időnként kellenek a jelzések.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  2.11-es a közlekedés biztonságának javítása, két 
közterület-felügyelőnk is van, illetve a kamerarendszer kiépítésre került, a radar beszerzése nem 
történt meg. A 15-ös évre az értékelésben megfogalmaztuk, hogy veszélyes övezetnek minősül a 
Cserepkai kanyar, és vannak egyéb olyan területek, ahol fekvőrendőr lefektetése lenne szükséges. 
Szerintem a költségvetésbe nem lett fekvőrendőr tervezve. 

Szabó István alpolgármester:  1,5 millió Ft áll rendelkezésre a Közbiztonsági koncepciónál, ebből 
megvalósíthatók a fekvőrendőrök elhelyezése. Tavalyi évben kaptunk egy olyan tájékoztatást, hogy 
ezek nagyon nagy költségekkel és engedélyeztetéssel járnak.  
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Én bízok benne, hogy a Gamesz vezetőjével majd lehet erről beszélni. Illetve szerintem a Cserepkai 
kanyarhoz szerintem szükséges lenne egy korlátot felszerelni, azon a területen a szegélykövekkel is 
probléma van. Fontos lenne a 34 millió Ft-ból a Gyár utcától a település központig, azt megcsinálni, 
zebrával, hiszen nem lehet átkelni az egyik oldalról a másikra. Kiszely úr jelezte anno, hogy ez az 
engedélyterv lassan le fog járni, ennek majd nézzünk utána. 

Kmetty Károly polgármester:  Közlekedésbiztonsági fejlesztésre beadtunk egy pályázatot, pontosan 
erre a részre, a tervek, amiket beadtunk természetesen érvényesek. Nagyon bízunk benne, hogy 
kapunk rá támogatást és akkor meg tudjuk csinálni. Én úgy gondolom, hogy ebben az egész 
közlekedésbiztonsági témakörben az iskola környéke a frekventált, elsősorban azt kellene 
megcsinálni. A Cserepkai kanyar és környéke, ebben az ügyben már egyeztettünk a Gamesz 
igazgatójával, fel fogjuk mérni, hogy mit lehetne csinálni, elfogadható keretek között. A 
szegélyköveknél sajnos megint egy olyan beruházás történt, ahol az önkormányzat nem képviselte 
eléggé az érdekeit, ennyi idő alatt nem szabadott volna tönkremennie a szegélyeknek. Voltunk kint 
megnézni, két olyan szakasz van, amit feltétlenül meg kell csinálnunk, be van ütemezve a nyári 
időszakra. 

Benedek Éva bizottsági tag:  Ki az, aki figyeli a közúti táblákat? Szerintem nagyobb figyelmet kellene 
rájuk fordítani. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Azért nem vettünk radart, mert kiépült a kamerarendszer, biztos, 
hogy nincs szükség a radarra, hogy adott esetben beazonosítsuk az autók rendszámát? 

Kmetty Károly polgármester:  Kapitány úrral is egyeztettem, hogy a sebesség előrejelzőt kellene 
kirakni, ami sokkal célravezetőbb, olyat, ami Szadán is van, ez egy pszichikai fék. A radarról leadják a 
jelzést és ember kell hozzá. A radar esetében addig mennek lassabban, amíg kint van. Esetleg egy fix 
radarnak lenne értelme, ami folyamatosan küldi be a központba az adatokat. Kapitány úr azt mondta, 
hogy nagyon drága dolog lenne egy ilyet kiépíteni és közel se annyira célravezető, mintha két ilyen 
sebesség előrejelzőt szereznénk be, ez körülbelül 1,5 millió Ft-ba kerülne. A költségvetésben van is 
valamennyi erre a célra, arról kell majd egyeztetnünk, hogy hova helyezzük ki. Ide a templomok 
környékére kellene kihelyezni egyet, hiszen Vácrátót felől beszáguldoznak Őrbottyánba az autósok.  

Szabó István alpolgármester:  Kérném, hogy az iskola környékén időnként jelenjenek meg 
gyalogosan a rendőrök, nem feltétlenül azt szeretném, hogy büntetések legyenek kiosztva, csak 
legyen meg a jelenlét. Illetve Váchartyán irányából is versenypálya van, ott is nagyon veszélyes 
átmenni az úton. 

Kmetty Károly polgármester:  A közlekedés-biztonsági koncepcióban benne van a váchartyáni 
irányba egy lassító járdasziget kialakítása, tehát ennek a pályázatnak ez is eleme. 

Vikor István őrsparancsnok:  Ki van adva a járőröknek, hogy gyalogos szolgálatot kell ellátniuk illetve 
javaslatot is tettem a kapitány úron keresztül a közlekedési állomány részére, hogy Őrbottyánban hol 
kellene jelen lenniük. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  2.12-es információáramlás, új honlapunk van, 
megújult a Hírmondó, illetve megalakult az Őrbottyán közösségért csoport és az utcabizalmi rendszer. 
A SZEM program kialakítása nem alakult meg, de a polgárőrségnek és a közterület felügyeletnek 
egyre többen jelentik be a problémákat. Itt is meg volt jelölve a hangosbemondó beszerzése ez sem 
valósult meg a tavalyi évben.  

Kmetty Károly polgármester:  Nekem annyi problémám van ezzel, hogy a lakosok nem igazán 
szeretik a hangosbemondó kocsikat. Ezt végig kellene gondolnunk, hogy a zajrendeletben próbáljuk 
korlátozni a zajkeltő tevékenységeket és akkor behoznánk egy ilyen dolgot. Az lesz a következő, hogy 
folyamatosan betelefonálnának emiatt.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Én javasolnám, hogy vegyük ki a 
hangosbemondós részt. 

Kmetty Károly polgármester:  Én a fényújságot jobban kihasználnám egyébként, le kellene adni a 
megfelelő helyen az információkat. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  2.13-as drogfogyasztás veszélye, tavaly 
szeptemberben volt egy előadás a Drogmentes Alapítvány képviselőjével Közlekedj okosan címmel. 
Finoman szólva nem hozta azt az elvárást, amit mi szerettünk volna, nagyon csekély volt az 
érdeklődők száma.  
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Ez elég szomorú, hiszen nagyon jó tájékoztatókat kaptunk, illetve maga az előadás is hatékony lett 
volna, ha többen hallották volna, hiszen itt meg lehetett szólítani az alapítvány képviselőit, saját 
tapasztalatokat mondtak el, meg lehetett szólítani a rendőröket is. Én mindenképpen javasolnám, 
hogy a jövőben is szervezzünk ilyen előadásokat.  

Szabó István alpolgármester:  Most 20-án lesz a Drogmentes Alapítványnak a drogfutása, én azt 
gondolom, hogy a céljuk támogatandó. Részt lehet venni biciklivel vagy gyalog, szerintem ez jó 
kezdeményezés. Vagy akár csináljunk mi egy napot vagy egy fél napot ahol ez áll a középpontban, 
gondolom, hogy erre nyitott lenne a rendőrség és a családsegítő is. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Nagyon jó lenne saját kézbe venni, engem az zavar, hogy ezt a 
szcientológia egyház tartja. Én a célokkal egyet értek, de nem szeretném, hogyha bármi közünk lenne 
hozzájuk. Rajtam kívül szerintem nagyon sokan gondolkoznak így. A drog prevenció egy nagyon 
komoly téma, jó lenne, ha saját magunk csinálnánk meg és hívjunk meg akár szakembereket, akik 
nem köthetőek sem egyházhoz, sem párthoz.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  2.14-es polgárőrség erősítése, 4 ifjú polgárőrünk 
lett, és elnyertük a polgárőr város címet is. Viszont azt meg kell említeni, hogy a létszám az nem 
bővült, elég alacsony létszámú a polgárőrség. Nem tudom, hogy lehetne elérni, hogy több ember 
lépjen be. 

Könyvesi Csaba polgár őr:  Létszám csökkenés volt, hiszen volt egy-két tagunk, aki kilépett az 
egyesületből, mert nem vállalt járőrszolgálatot, így a dolognak sok értelme nincsen. Amellett, hogy a 
taglétszámunk nem növekedett, a szolgálattal eltöltött időnk növekedett. Mi próbálunk toborozni, 
reméljük, most lesznek új tagjaink is.  

Szabó István alpolgármester: Én már elmondtam, hogy hiteles közéleti szereplőknek kell belépni, 
hogy a létszám megnőjön, képviselőknek és intézményvezetőknek például. A képviselő testület két 
tagja polgárőr, lehetne a hivatal néhány dolgozója is polgárőr. Minőségi polgárőrséget kell létrehozni, 
itt a személyek megválasztása nagyon fontos, ez egy lassú folyamat.  

Benedek Éva bizottsági tag:  A Hírmondóban lehetne egy toborzó levelet betenni, amiben le lenne 
írva, hogy mi az, amit egy polgárőr kap és mik az elvárások. Szerintem nincsenek tisztában az 
emberek azzal, hogy ez hogy működik. 

Vikor István őrsparancsnok:  Mi beszéltük Csabával, hogy egy újfajta együttműködést szeretnénk 
létrehozni, szeretnénk közös szolgálatokat, ehhez fontos, hogy a polgárőrség is és mi is nagyobb 
létszámmal legyünk jelen. Én örülök annak, hogy olyan polgárőröket választanak, akik tesznek is a 
városért. A polgárőrség következő ülésére el szeretnék, majd menni.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Aki a felülvizsgálatot az elhangzott 
módosításokkal elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi bizottságának 60/2016. (V. 17.)  
számú határozata Őrbottyán Város Közbiztonsági és b űnmegel őzési koncepciójának 
felülvizsgálatáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi bizottsága a Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Koncepció felülvizsgálatát a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Őrparancsnok úr jelezte, hogy további 
elfoglaltsága van. Köszönjük szépen, hogy itt voltál. 

- Vikor István és Könyvesi Csaba elhagyta a termet 9:27-kor. 

2. napirendi pont: Az önkormányzat 2015. évi költsé gvetési beszámolójának elfogadása és 
önkormányzati rendelet alkotása az önkormányzat 201 5. évi zárszámadásáról  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Van-e valakinek az előterjesztéssel 
kapcsolatosan kérdése, hozzászólása? Amennyiben nincs akkor, aki a határozat javaslattal egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 61/2016. (V. 17.)  
számú határozata az önkormányzat 2015. évi költségv etési beszámolójának elfogadásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága az önkormányzat 2015. 
évi költségvetési beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Aki a rendelet-tervezetet a testületnek 
elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 62/2016. (V. 17.)  
számú határozata az önkormányzat 2015. évi zárszáma dásáról szóló rendelet-tervezetr ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága az önkormányzat 2015. 
évi zárszámadásáról szóló rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: A szociális gondoskodás helyi sz abályairól szóló önkormányzati rendelet 
módosítása  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke  Azért kell módosítanunk a rendeletet, mert 
előjöttek problémák a gyakorlatban.  

-  Batki Gabriella kiment a teremből 9:29-kor. 

Szabó István alpolgármester:  Az van írva a tervezetbe, hogy a rendelet meghozatala utáni 
kérelmeknél kell alkalmazni, akkor erre van most eset? 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Azt az elvet szoktuk követni, hogy a folyamatban lévő ügyeket ne érintse a 
rendelet módosítás, ez egy bevett gyakorlat, hogy úgy lépjen hatályba, hogy ne érintse a most 
bizottság elé kerülő ügyeket, majd csak a következőket. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Aki a rendeletmódosítást a testületnek 
elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 63/2016. (V. 17.) számú határozata a 
szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló önko rmányzati rendelet módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a szociális gondoskodás 
helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Fogorvosi praxis elidegenítése  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Dr. Patonai Imola Katalinnal fogszakorvosnővel 
volt szerződése eddig az önkormányzatnak, a doktornő a praxis jogát árulta és július 1-jétől Dr. Balogh 
Enikő fogorvos lenne a fogszakorvosunk.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: A praxistörvényben lefektetett pontokon kell végig menni. Illetve már gondolni 
kell arra, hogy neki az új egészségház viszonylatában kell majd csinálni a szerződést. A praxisjog a 
doktornő tulajdona, ezt ő értékesíti, így nem tartozunk kompenzálással. Azt láttátok az 
előterjesztésben, hogy még várunk a Kormányhivatalra, mert ezt tudni kell a szerződéskötéshez. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Aki egyetért a határozat tervezettel, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 64/2016. (V. 17.) határozata a fogorv osi 
alapellátási körzet praxisjogának elidegenítésér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi bizottsága a javaslatot, mely szerint: 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán és 
Csomád településekre kiterjedő fogorvosi alapellátási körzet praxisjogával rendelkező dr. 
Patonai Imola fogorvos praxisjog elidegenítésére vonatkozó bejelentését tudomásul veszi és a 
praxisjogot megvásárolni szándékozó dr. Balogh Enikő fogorvossal – a praxisjog 
megszerzését követően – az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló önkormányzati 
rendelet szerinti fogorvosi körzetre vonatkozóan feladat-ellátási szerződést kíván kötni. 

2. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete a határozat mellékletét képző feladat-
ellátási előszerződést elfogadja és felhatalmazza a polgármestert, hogy az előszerződést dr. 
Balogh Enikő fogorvossal megkösse. 

3. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 1. pont szerinti 
feladat-ellátási szerződés megkötésével egyidejűleg a dr. Patonai Imola fogorvossal fennálló 
feladat-ellátási szerződést közös megegyezéssel megszűnteti és felhatalmazza a 
polgármestert az ezzel összefüggő szerződés aláírására, intézkedések megtételére. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

5. napirendi pont: Egyebek  

Szabó István alpolgármester:  Én nem kaptam meg az előterjesztéseket csak vasárnap, szeretném 
kérni a jegyző asszonytól, hogy figyeljünk erre oda. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Szeretném kérni, hogy ha valaki esetleg nem kapja meg az 
előterjesztéseket, az nekem jelezze, mert ezt is csak véletlenül tudtam meg. Ha nem tudok a 
problémáról időben, akkor nem tudom megoldani sem. Igyekszünk mindenre odafigyelni, sajnos néha 
hibázunk, de azt kérném, hogy ilyenkor időben érkezzen a jelzés nekem. Előfordult már olyan is, hogy 
többször is kiküldtem az anyagot, és visszajöttek a hibaüzenetek, hogy nem érkezett meg az 
üzenetem, majd végül kiderült, hogy kétszer is elment. 

Mivel több napirendi pont nem volt, Csernákné Szobo szlai Szilvia a bizottság elnöke az ülést 
9:35 órakor bezárta. 

 

Csernákné Szoboszlai Szilvia Kollár Sándor 

bizottsági elnök  bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő  

 


